













型號 Model	車種 Vehicle Type	技術規格 Technical Specifications	價錢由 Starting From (HK\$)
私家車 Passenger Car			
Elantra Elantra Premium Package	 5 座位 4 門房車 5-seat Sedan	1,591cc / 128ps / 15.8kgm / FF / 6-speed AT	168,000 188,800
IONIQ hybrid ¹	 5 座位 4 門房車 5-seat Sedan	1,580cc / 105ps / 15.0kgm / FF / 6-speed DCT Electric Motor / 43.5ps / 17.3kgm	268,000
IONIQ electric (Urban) ² IONIQ electric ² IONIQ electric Safety+ Package ²	 5 座位 4 門房車 5-seat Sedan	Electric Motor / 120ps / 30.1kgm / FF / Single-Speed Reduction Gear / Combo 2 Charger	268,800 ⁵ 308,800 ⁵ 338,800 ⁵
Tucson Tucson (Premium)	 5 座位運動型多用途車 5-seat SUV	1,999cc / 155ps / 19.6kgm / FF / 6-speed AT	228,000 268,000
Santa Fe Facelift (Premium)	 7 座位運動型多用途車 7-seat SUV	2,359cc / 188ps / 24.6kgm / 4WD / 6-speed AT	358,000
商用車 Commercial Car			
H-1 M/T	 3 / 6 座位客貨車 3 / 6-seat LGV	2,497cc / 136ps / 35.0kgm / FR / 6-speed MT	 222,916 ⁴
H-1 A/T	 3 / 6 座位客貨車 3 / 6-seat LGV	2,497cc / 170ps / 45.0kgm / FR / 5-speed AT	 254,910 ⁴
H-1 Premium	 5 座位客貨車 5-seat Premium LGV	2,497cc / 170ps / 45.0kgm / FR / 5-speed AT	 278,800 ⁴
HD65 ³	 5.5 噸輕型貨車 5.5T LGV	3,933cc / 160ps / 59.9kgm / FR / 5-speed MT	278,000+

價錢已包括首次登記稅、香港標準規格、及5年 / 100,000公里原廠保用，先到者為準，除非另有說明。所有價錢及規格只限於香港地區。價錢及規格以銷售合約為準。選擇性設備或首次登記日期起6個月內所安裝的額外配件需納首次登記稅。價格和規格如有更改恕不另行通知。建議座駕於現代汽車維修中心進行例行檢查以維持車輛最佳性能。原廠保用並不包括定期保養服務之成本。有關保用範圍請參考保修手冊的條款。

Prices are inclusive of First Registration Tax, Hong Kong standard specifications, and 5 years / 100,000km Manufacturer's Warranty, whichever comes first, unless otherwise specified. All prices and specifications are valid for Hong Kong only. Features and selling prices are subject to official contract. Optional equipment or additional accessories to be fitted within 6 months from the date of first registration are subject to tax. All prices and specifications are subject to change without prior notice. Regular maintenance services at Hyundai service centre are recommended to maintain the optimal performance of the vehicle. Cost of regular maintenance services is not included in Manufacturer's Warranty. Please refer to the warranty booklet for details of coverage, terms and conditions of the warranty.

- 5年 / 100,000 公里原廠保用，先到者為準。8年無限公里高壓電池保用。
5-year / 100,000km Manufacturer's Warranty, whichever comes first. 8-year unlimited mileage high voltage battery warranty.
- 5年無限公里原廠保用，8年無限公里高壓電池保用，5年無限公里高壓電池保用，8年無限公里高壓電池保用。
5 years unlimited mileage Manufacturer's Warranty, 8 years with unlimited mileage high voltage battery warranty.
- 3年 / 100,000 公里原廠保用，先到者為準。3-year / 100,000km Manufacturer's Warranty, whichever comes first.
- 製造年份為 2017 年。The production year of the car model is 2017.
- 根據香港政府電動車首次登記稅寬免安排。Subject to the availability of First Registration Tax Concessions for Electric Vehicles by Hong Kong Government.

